

**Referat styremøte 31.08.2010**

Til stede: Jarle Aarhus, Svein Jåtun, Frank Ove Ødegård, Dagfinn Vemmelvik, Helge Omdal, Janne Lise Hommen, Gry K. Vatnedalen.

Sak 18-10. Gjennomgang av oppgaver fra forrige møte.

Kort og greit så går alt etter planen. Premieskap er satt litt på vent.

Sak 19-10. Hvilke verv skal valgkomiteen jobbe med å finne

Hovedstyret:

- Formann (Jarle)
- Styremedlem (Gry, sekretær)
- Leder Aktivitetsgruppa (Janne Lise)
- Styremedlem (Dagfinn, ammo)
- Varamedlem (Øystein)
- Varamedlem

Ungdomsutvalget:

- Ungdomsutvalg leder (Svein Jåtun)
- Styremedlem (Enok)
- Varamedlem (Anders)
- Varamedlem

Valgkomite:

- Medlem 1 (Ingvar)
- Medlem 2 (Ivar)
- Medlem 3 (Geir H)

Feltkomite:

- Medlem (Johan)

Diverse poster:

- Instruktor (Johan)
- Pressekontakt (Peter)
- Edb-ansvarlig (Rune Ø)

Sak 20-10. Høst dugnad 11.september- hva må gjøres

- Sand-flytting i nedslagsfeltet 3-4 personer
- Hall rengjøring 2-4 personer (Nodelandshallen) (møter på Stemtjønn)
- Innlevering av pc'er til Rune 1 person
- Flytting av elektroutstyr 1 person
- Maling av diverse vegger 2-3 personer



- Rigge til felstrammer 3-4 personer
- Arbeid på ammobunker/toalett – flere personer
- Rydde - flere personer

Sak 21-10. Vedlikehold på veien er for dårlig. Hva gjør vi?

JAA sender et brev til Songdalen Kommune som er største eier i veglaget.

Sak 22-10. Sportslige resultater

Ingen medaljer eller stjerner tilfalt Greipstad under årets LS. Hva kan vi gjøre for å forbedre prestasjonene i klubben? Forslag på å sette opp egne temakvelder for de som er interesserte. Mulighet for å sette opp en intern turnering (Monte Carlo). Vi trenger veiledning på hvordan vi bør trene. Skytterkontoret kontaktes for tips og veiledning.

Sak 23-10. Ønsker vi et samarbeid med benkeskytterklubben?

Dette høres ok ut i kontrollerte former.

Sak 24-10. Eventuelt

- Organisert trening på 200m på torsdager. Liste over ansvarlige settes opp.
- Lage årshjul med oversikt over stevner, dugnader og annet for sesongen 2011
- Lage forslag til uttak vedr samlags-skytinga. Hvem skal tas ut og hvilke stevner skal telle. Bort med synsing. JAA sender et skriv til samlaget
- Videreføring av prøvefinaler. Dette ønskes det å fortsettes med.
- Cupskyting. Endre regler for lagene. Ingen skytter kan gå ned til lavere rangert lag, kun opp til bedre nivå. Om lag ikke kan stille i en finale, så går finaleplassen til 4.laget. JAA sender skriv til samlaget.
- Terminlistemøte torsdag 2. september på Gunders. JAA møter sammen med en til. Vi prøver å få til et dobbeltstevne i feltskyting. Mulig flytte 1.mai stevnet til senere dato, pga sen påske.
- Elgskyttere- mulighet for å betale inn kontingenten tidlig på året. Vi fortsetter som vi har gjort tidligere her, dersom det blir et stort problem tar vi det opp i ny sak da.
- Elgskytter-prisen- er den for lav. Per i dag er den 180,- (50 x 2 for trening, 30 for prøve og 50 for medlemsskap). Vi sjekker med jeger og fisk hva de tar og tar emnet opp igjen før neste sesong. Mulig øke til et rundt beløp.
- 17.mai og dugnad. Denne posten må vi ta opp på årsmøte.
- Mulighet for å opprette en gruppe som kan jobbe med sponsorer til klubben.
- Oppfølging av vedtak. Dersom disse på noen måte blir omgjort, så må samtlige styremedlemmer informeres.
- Salg av overskuddsvarer fra Evje 09. Disse selges for 25,- pr stk på dugnaden som holdes 11.september.

Ref Gry K. Vatnedalen